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BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Energieverkoop via korte keten  -  Stand van zaken

Het is bekend dat de korte keten voor landbouwproducten in de lift zit. Ook voor de 
energiemarkt worden er initiatieven uitgewerkt waarbij energie rechtstreeks van lokale, 
groene opwekkers aangekocht kan worden. Dat kan via lokale boeren, maar ook van 
sportclubs die hun daken van infrastructuur voorzien van zonnepanelen. 

In België bestaat er nu een allereerste energieplatform dat de klant met de 
energieopwekker verbindt. Bolt is het platform dat energie verkoopt via de korte keten.

1. Was de minister op de hoogte van dit initiatief?

2. Hoeveel landbouwers verkopen op dit moment energie via de korte keten? Graag een 
overzicht per provincie.

3. Hoeveel lokale sportclubs verkopen op dit moment energie via de korte keten? Graag 
een overzicht per provincie.

4. Via welke energiebronnen wordt deze energie opgewekt? Graag een overzicht per 
provincie.

5. Hoeveel afnemers van korteketen-energie zijn er bekend in Vlaanderen?

6. Werden deze initiatieven financieel ondersteund? Zo ja, hoeveel subsidies werden 
hiervoor uitgekeerd?

7. Plant de minister om korteketen-initiatieven met betrekking tot energie verder te 
stimuleren? Zo ja, welke initiatieven zal de minister hiervoor nemen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (692), Ben Weyts (652), Zuhal 
Demir (778).



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 652 van 19 juni 2020
van STEVEN COENEGRACHTS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Zuhal Demir, Vlaams minister van 
Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


